
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 272 af 25. januar 2024 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DD). 

 

 

Jeppe Bruus 

/ Lene Skov Henningsen 

  

9. februar 2024 
J.nr. 2024 - 1185 

 

Offentligt
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 272

Skatteudvalget 2023-24



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren kommentere artiklen ”Tusind boligejere opkræves skat for bolig de har  

solgt”, berlingske.dk, den 25. januar 2024, herunder oplyse om, hvorfor det ikke er muligt  

for Skatteforvaltningen at rette omkring tusind forskudsopgørelser, eventuelt manuelt, så  

det sikres, at den fejlagtige ejendomsskat ikke bliver opkrævet, og ikke forudsætter at både 

køber og sælger af ejendommen godkender ændringen på deres forskudsopgørelse? 

 

Svar 

Jeg henviser til mine besvarelser af SAU alm. del – spm. 233 og 234 af 18. januar 2024.   
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